
Kære  medlemmer af sundhedsudvalget

Jeg retter henvendelse til Jer i anledning af, at jeg i pressen erfarer, at Regeringen
vil afskaffe brugerbetaling på fertilitetsbehandling af folk der har svært ved at få 
børn ved naturmetoden.

Det er jo en temmelig dyr foranstaltning, men sikkert meget ønskværdigt af de 
personer der har brug for det, MEN da statskassen ikke har ubegrænsede midler og 
da der efter min og andres mening er mere brug for almindelige menneskers 
tandsundhed, hvorfor er genindførsel af gratis fertilitetsbehandling så meget 
vigtigere end at indføre tandbehandling for almindelige mennesker på lige fod med
det at gå til praktiserende læge f.eks. med et sår der har svært ved at heles eller 
bare et almindeligt helbredstjek.
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